EXHIBITOR REGISTRATION FORM 参展商登记表

This form is to be returned on or before 7th October 2024 to:-

Primary Contact Details (the Contact Person In-charge of the Event) 主要联系方式(活动负责人)

Company Name	
单位名称	
Person In-charge 负责人	
Company Address 单位地址	
Website 网站	
Tel Office 电话	Email 邮件
Mobile No 手机	Wecaht 微信

A. Booth Staff - (3 staff per 9m2 Exhibition space - 3m x 3m)

#	Name 姓名	HP 手机	Email 邮件
1			
2			
3			
4			
5			

Note:

- 1. Exhibitors' Passes Exhibitors' Passes are strictly for staff manning their exhibition booths. Only contracted companies are eligible to apply for these passes.
- Exhibitors' entry in and out of the Exhibition Hall will be identified by such passes only. for security reasons no personnel will be allowed into the exhibition grounds without the appropriate passes.
- Contracted Companies are entitled to 3 Passes per Booth.
- Additional passes requested will be charged at RM 10.00 per Pass.
- 2. Application & Deadline Application for Exhibitors' Passes must be submitted to reach the project Secretariat by 7th Oct 2024.
- 3. Collection of Passes Exhibitors' Passes shall be collected from the Registration Counter on:
 - 6th Nov 2011 1200 hrs to 1800 hrs

参展证件说明

1. 参展证件

参展证仅限于展位工作人员使用。只有已签约的公司有资格申请这些证件。

- -参展人员的进出将严格凭证件识别。为确保安全,任何无证人员不得进入展览区域。
- -每个展位的已签约公司可申请 3 张参展证。
- -如需额外证件,费用为每张 RM 10.00。

2. 申请与截止日期

参展证件申请必须在 **2024 年 10 月 7 日**前提交至项目秘书处。

3. 证件领取

参展证件可在以下时间从注册柜台领取:

- 2024年11月6日, 12:00至18:00

Signed on behalf of the Exhibitor 参展商代表签名

by Name 姓名:

HP 手机:

Company Stamp 公司印章::

Date 日期:

B. VIP Guest-

1	Name	НР
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件
2	Name	НР
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件
3	Name	HP
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件

C. Invited Guest

1	Name	НР
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件
2	Name	HP
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件
3	Name	HP
	姓名	手机
	Company	Position
	单位名称	职位
	Website 网站	Email 邮件

For any additional exhibitors / VIP Guest / Invited Guest to above, please include with the same details in your email to: fujianmalaysia@gmail.com when submitting the registration.

如有额外的参展人员 / 贵宾 / 受邀嘉宾,请在提交注册时,将上述相同详细信息包含在邮件中,发送至:<u>fujianmalaysia@gmail.com</u>